
Protokól nrXXVl200S '
z xxvSesji Radv Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

odbytej w dniu 27 czerwca 200S r..
w siedzibie.Urzedu Miejskiego w Rzgowie.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12:00 i trwała do godziny 15~20..

SkładRady Powiatu - 19 radnych.

Obecnych - 19 radnych.'

Lista obecności radnych stanowi załączniknr 1 do protokołu.

Lista obecności gości stanowi załączniknr 2 do protokołu.

:'. .

Pkt 1.'porządku obrad ;. Otwarcie sesji i stwierdzenie'quorum..

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego. Wschodniego...... Pan: Ryszard
Surowie'c serdecznie .powitał Burmistrza· . oraz Zastępcę Burmistrza.· Miasta
Rzgów, Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie, Radnych Rady
Miejskiej 'w Rzgowie, Radnych R.ady Powiatu,'Skarbnika i Zarząd P~wiatu,

przedstawicieli Powiatowej .StrażyPożamej, Pqlicji, Kierowników Jednostek
Organizacyjnych, NaczelnikÓw Wydziałów StarostwaPowiatowęgow: Łodzi

oraz wszystkich'przybyłych na· Sesję Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Pan Jan Mielciarek~Burmistrz-Miastai Gminy Rzgów powita1-,na Ziemi
~gowskiej Przewodniczącego Rady Powiatu, Wiceprzewodniczących' Rady
Powiatu, Starostę' Łódzkiego Wschodmego, 'Wicestarostę, SkarbniJ.ffi Powiatu
i wszystkich pozostałych gości. . .. '.

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził niezbędne quorum do podejmowania
prawomoc:nych uchwał przez RadęPowiatu.

Pkt '2. porządku obrad'- Przyjecleporzqdku obrad XXV Sesji Rady
Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformowal,iż wpłynęło 'pismood'~arządu
Powiatu z prośbą o wprowadzenie do porządku, obrad, dodatko~.ego.: pwllctu,
mianowicie podjęcie uchwały w sprawie zmian W budżecie Powiatu~ódzki.ego

Wschodniego w 2008 roku. Przeprowadzono głosowanie, w wyniku którego
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dodatkowy punkt został przyjęty jeą~ogłośnie,' p~zyi1ości głosów: "za" - 19,
. " O • • " ,', O·"przeCIW -'. ,.."wstr~muJę SIę -: ~

Przewodniczący Rady'poddał pod głosowanie przyjęcie'Zrnienionego porządku

obrad. Został on:' przyjęty jednogłośnie 'prży ilośc'igłdsó.w: "za" - 19,
"przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O.

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad XXV Sesji Rady Powiatu ŁódzkiegoWschodniego.
3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Powiatu ŁódzkiegoWschodniego.
4. Sprawozdanie z prac Zarząduw okresie międzysesyjnym.

5. Interpelacje i zapytania.
6. Przedstawienie informacji na temat współpracy samorządów: powiatowego i Gminy

Rzgów.
7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji Wojewódzkiego Inspektora

Ochrony, Środowiska.W Łodzi o stanie ~rodowiskana obszarze Po\Viatu Łódzkiego
Wschodniego za 2007 rok.' " '.

8. Podjęcie uchwały zmieniającej plan :finansowy Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób Niepełnosprawnych dla'Powiatu ŁódZkiego Wschodniego w roku2008.

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Andrespol
w postąci materiałów budowlap.ych pochpdzących z rozbiórki przy realizacji
inwe.stycji ,,Przebudowa i modernizacja drogipowia,owej nr 2912E (24156) w gminie'

. Andrespo1"..
, 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia' pomocy rzeczowej Gminie Brójce w poStaci

. materiałów . budowlanych pochodzących z rozbiórki' przy' realizacji inwestycji
,,Przebudowa i modernizacja drogi powiatowej nr 29J2E·(24156)· w gminie
Andrespo1".

11. Podjęcie uchwały. w sprawie wyrażenia, zgody na udzielenie, pomocy rzeczowej
Gminie Brójce w 2008 roku na rea.lizacjęzada4 publicznycb,.' "'.'

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej. od Gminy Koluszki
na realizacjęzadania publicznego. . . . .1 • .

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy :finansowejGlninie 'Brójce.
14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Andrespol

na reatizacjęzadania publicznego.
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie ,Powiatu ,Łódzkiego Wschodnieg()

narok200S.
16. Podjęcie ...uchwały W sprawie .zmian budżetu ,.,Powiatu Łódzki~go Wschodniego

tiarok 200R,~ . '.'.' . ., , .,

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wbudż~~ePowi~tu.ŁódzkiegoWschodp).ego
na rok 2008. . " . " .. . .

18. Podjęcie,uchwały w sprawie wzoru legitymacji Radnego Rady Powiatu Łódzkiego

'Wschodniego. '
19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
20. Wolne wnioski isprawytóżne~
21. Zamknięcie obrad XXV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego'Wschodniego.
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Pkt 3. porządku obrad ~Przvjęcie orotokołu' 'zXXlVSesjiRady
Powiatu Łódzkiego Wschodniego.:"

Przewodniczący, Rady poinformował'Radnych,'> że protokół' z .dwudziestej
czwartej sesji .był do 'wglądu 'w BiurZe Rady Powiatu. Radni mogli się z nimi
zapoznać. Zwrócił się zzapytanieni, czy są uwagi do protokołu z XXIVSesjL

• ' , • .. .. - _ . . " " . . . . 'i~ .
, "

. ,

Ponieważ nie. było uwag,' przystąpiono do; głosowania, 'w., wyniku którego
protokÓł. z XXIV Sesji 'Rady Powiatu, został przez Radnych przyjęty
jednogłośnieprzy: 19 głosach"za", O- ~,przeciw;' i O~ "wstrzYmuję się".

Pkt 4. porządku obrad - ,Sprawozdanie z prac. Zarządu, w okresie
międzysesyjnym. ' ' ' , , ,

Przewodniczący Rady poprosił Starostę ŁódzkiegoWschodnięgo.-:- Pana Piotra
Busiakiewicza o przedstawienie informacji, Z > pracy ,Zarządu w okresie
międzysesyjnym.

. "

Pan Starosta powiedział, iż w okresie tym odbyło się sześć posiedzeńZarządu.
Zpjęciu.posiedzeńprzekazana,została. wcześniej pisemna. informacja" któr~

staI19wi załącznik nr 3do 'protokoW.·Pan Starosta:poinformowal ():tematyce
posiedz~nia, odbytego ;w dniu, 26czerwcą 20Q8 r., ,Po~jęto ~e<Jy inicjatywę
uchw,ałodawczą.YI sprawie zmian w b:udżecie Powiatu.Łódzkiego .Wschodniego
w 2008 r.. PonadtQ'doko:nano wjrboI1Jofęrty :ua' dostawęi.mon-taż 'klimatyzacji
dl~ Wydziału. ,Komut.Jika9ji i~prąw. QbYwat~lskic1),podpisano,' UlllOWę
współfinansowania.. ?adania inwę~t,ycyjnegopn. "Przebudowa'drogiPowiątowej
Nr 2921E ul. Głównej" w Janówce Gmina Andrespol w Powiecie Łódzkim

Wschodnim -, etap ,I):", podpisan9 ,umowę· z fmną DROGMAR, Łódź

ul. Obywatelska ,137,.dotycl;ącą,alqualizacjiczęści .kosztorysowej projęktu
pr~ebudo"'.Y'dr()gLPowiato\Vej .Nr 29~lE.ul. Głównej.w Jan.6wc,e.Zde~ydowano
o rozwiązaniu umo~nawynajell1pomie.s~czeń W ZGK przy ul~Piekarniczej

6/8 w Wiśniowej Górze, w związku ze zmianami organizacyjnymi ,w strukturze
zarządu'nad d~ogą.wi powiato~mi.

..... .' ;','. '",' :. ..','.;.. " : :. " .

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat przedstawionej informacji.
4głoszono następującę:pyta,p.i~:

·;.,P~l1:, Jerzy' K~bat ,ppprosił ," o, ,dopr~cyzow~nie zatwierdzenia wyboru
llajkorzystniejszej oferty w postępowaniu o zamówienie pubFczne
:~,Przebudowadrpgi:nr ~ 186E ' uL ,Głów;nej .wBukowcll ", w Gminie
Nowo.~9lna~',. ,~pytał ilość ()fert i ichrozp,iętośćcenową..Pan Kabat poprosił
również p, przybliżenie ,problemu .dotyczącego złożenia'zawiadómienia
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,"o 11arU~zeniu dyscypliny fJł1a:ąsó~ publicznych przez P()wiatowy Inspektorat
'Nadzóni Budowlanego. Pan'Kabat Wyraz~ł'dodatkowo, opinię" iż .·informacJe
z prac Zarządu zawierają informacje nieistotne .dla 'Radnych. Podkreślił,:'

że. w informacji powinny być zawarte tematy najważniejsze,

, ,'np.' o zak()Aczeniu inwestycji na ul. Tuszyńskiej" czy podpisaniu 'umowy
z Wójtem gminy Brójce porozumienia W sprawie 'pr;ze:kazania ,dróg'
powiatowych. Poprosił również' o przedstawienie sposobu realizacji Uchwał
Rady. ~an Kabat zwrqcił uwagę na brak określenia stanowiska Zarząd\!

Powiatu. odnośnie informacji o stanie środowiska na terenie Powiatu
. Łódzkieg() ,Wschodniego. Stwierdził, że .Zarząd · Powiatu nie m~si się
spotykać, gdy nie ma potrzeby załatwiania istotnych spraw.

•:. ;Pail'WalderiiarChałafiapytał o'u.morzeilie nalewości .z tytUłu .opłaty
za naukę cudzoziemca w I LO w Koluszkach. ::, 'i·

.:. Pan Zdzisław Woźny poprosił o .przybliżeme 'wyników konkursu
'naDyrektoraDotIlu Pomocy Społecznej w Wiśniowej 'Górze.

Udzielono. następujących odpowiedzi:

.:. Pan Starosta odniósł się do uwag o przygotowywanych infonnacjizpracy
Zarząduw okresie międzys'esyjnym~'powiedział, że na wcześmejszywniosek

, "'Radnych' zwiększono ich szczegółowość, ale vi informacji przedstawiane
są najwainiejsze tematy, k.tóiyrhi Zarząd zajmuje się podczas posiedzeń.
'Nie ma natomiast. informacji,' 'co działo',. się' pomiędzy" ··posiedzeniami.

: PowiedzIał, że istmeje potrzeba odbywania częstych posiedzen Zarządu.

Podkfeślił; iZ dieta·' dla Członków' ·Zarz~du jest ryczałtowa i' me' zależy
od liczby·posiędzeń.· . ' ,,'

"Pan Starosta "'poruszył Jeszcze temat' .spraw związanych, z procedurą

przekazania zarządu nad drogami powiatowYmi Gminie Brójce.powiedział,

, iż c wriióski odnośnie biezącego' utrzymania,' naj lepiej składaĆ' 'beżpośrednio

dó : gminy' Brójce, jednak" można· 'również dokonać tych czynności

w Starostwie. .
Pan Starosta dodatkowo poinformował, iż odbyło się na terenie·Powhitu
posiedzenie Konwentu Starostów Województwa Łódzkiego.

. ,

.:. Pani Skarbnik odniosła się do złożeniażawiado:mienia <> naruszeniu
dyscypliny fmansów publicznych. Odbyła się kontrola Łódzkiego Urzędu

Wojewódzkiego w Łodzi, dotycząca udzielonej dotacji celowej na realiZacJę

zadań z zakresu .. administracji rządowej 'realizowanej przez .Powiatowy
. Inspektorat Nadzoru Budowlanego. Stwierdzono naruszenie dyScypliny
. f111ansów publicznych przez PlNB polegające' nanieigodriości'" danych
, księgowych ze' złożonym 'sptawozdaniem.Dotycżyłb to miesięcy stycznia
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i· ·lutego 2007 !., kiedy' pracował '. poprzedni inspektor. Zostało

to wyprostowane i wyjaśnione. Nie doniesienie tego faktu byłoby kolejnym
naruszeniem.' Konieczne było podjęcie Uchwały Zarządu, .. gdyż dotyczyło

to jednostki organizacyjnej Powiatu. Dokonano szczegółowych wyjaśnień

·wtej sprawie.

•:. Pan Dariusz Łukowiak - Naczelnik Wydziału.Rozwoju Gospodarczego,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska zabrał głos w sprawie zatwierdzenia
wyboru najkorzystniejszej oferty w 'postępowaniu o zamówienie publiczne
"Przebudowa· ·drogi nr 1186E··ul. 'Głównej .w Bukowcu w' Gminie
Nowosolna"~Wpłynęło 5 ofert o różnej rozpiętości cenowej" 'od' 366 tys~zł

do 482· tys. zt Po' otwarciu ofert okazało się, że najkorzystniejsza oferta
przewyższa przeznaczone na ten cel środki fmansowe, podjęto więc decyzję

o przeznaczeniu wyższych-śr()dków.

•:. Pan Marek, Ja:rzębski -:.. Wicestarosta Łódzki Wschodni poinformował,

iż u:morzenie dotyczące uczniaI Liceum Ogólnokształcącego w Koluszkach
jest·· umorzeniem jednostkowym. Decyzja' taka zapadła ze względu

na sytuację fmansowąrodziny- opiekującej się tym. uczniem, po pozytywnym
zaopiniowaniu tego wniosku przez Komisję Budżetu i Finansów.

•:. Udzielono informacji, iż konkurs na Dyrektora DPS w Wiśniowej Górze
nie został jeszcze rozstrzygnięty.

Pkt5~porządkuobrad .. Interpelacje i zapytania.

Radni nie zgłosili interpelacji ani zapytań~

Pkt. '6.'porządku,:obratl,.~ .Przedstawienie informacji··na . temat
WSlJoloracrsamorzqdów: pow-iatow.eg()· i. Gminy R'Zgow.

~., . ~.".

Wicestarosta Łódzki Wschodni - Pan Marek Jarzębski podsumował współpracę

samorządu powiatowego, i·· .gminy Rzgów, 'co jest .. tradycyjnym punk.te:pt
porządku sesji wyjazdowych. Pan Wicestarosta podkreślił,.iZ współpraca tajest
bardzo dobra. Gmina·chętnieuczestiliczy w pomocy .mieszkańcom, co jest
realizowane na' kilku· .obsz~ę.cll.·· G~a dofmansowuje funkcjonowanie
stanowisk administracji 'architektoniczno-budowlanej, Powiatowego Ośrodka

Dokumentacji'Geodezyjnej i Kartograficznej, Wydziału. Komunikacji. i Spraw
Obywatelskich. Powiedział tutaj o zasadach i kwotach fmansowania. Ważnym

elementem współpracy .jest prowadzenie przez gminę·, Rzgów·. zarządu

nad· drogami powiatowymi na terenie gminy.Powiedział.talcte o inwestycjach
i współpracy w obszarze należącym do PCPR.
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Przewodniczący Rady. Miejskiej w Rzgowie, powiedział, że współpraca

z Powiatem uważana jest za bardzo dobrą. Gmina wychodzi naprzeciw
potrzebom mieszkańców, gdyż stać ją· na prowadzenie takiej działalności.

Wspomniał również o prowadzeniu nadzoru nad drogami i wynikających z tego
korzyści a także o współpracy przy okazji organizowania różnych uroczystości.

Symbolem dobrej współpracy są dwie szable przekazane z rąk Starosty,
gdy Rzgów stał się gminą miejską.

Głos zabrałrównież ..Burmistrz Rzgowa, oceniając współpracę za właściwą.

Przedstawiłogólne wiadomości na temat gminy oraz współpracy z samorządem

powiatowym. Powiedział również .. o kłopotach gminy w pozyskiwaniu środków

unijnych. Poruszono także temat planu zagospodarowania przestrzennego.

Pan Jerzy Kabat odniósł się do zadań, przekazywanych przez P~wiat

do realizacji gminom. Zaproponował powołanie zespołu lub komisji
do przeanalizowania szeregu problemów, które towarzyszą gminom i Powiatowi
w celu opracowania wniosków i przedstawienia ich ustawodawcy. Powinno się

oczekiwać oceny funkcjonowania. samorządów w świetle przekazanych ·-zadań

i kompetencji, ponieważ istnieje potrzeba analizy porządku prawnego.

Głos zabrała Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Złożyła

podziękowania za bardzo dobrą współpracę służb fmansowo.-~ księgowych

oraz służb drogowych Gminy Rzgów.

Podsumowania dokonał. Przewodniczący Rady Powiatu, .- Pan Ryszard
Surowiec. Powiedział, że współpraca z'GminąRzgów jest wzorowa.

Pkt 7. porządku obrad - Podjecie u'chwały w sp'rawie rozpatrzenia,
informacji Wojewódzkiego Inspektor~. Ochronv,-Srodowiska .w,Łodzi

o stanie środowiska na,o~szarze·P0Jł'iatu Łódzkiego ,Wschodniego
za 2007 rok.

Sprawozdanie o stanie środowiska na obszarze Powiatu Łódzkiego

Wschodniego przedstawił Pan Artur Owczarek- p.o. Dyrektora Wojewódzkiego
Inspektoratu Ochrony Środowiska. Radni wcześniej zapoznali ,się z przekazaną

pisemną informacją, która stanowi załącznik nr·4 do·protokołu.Pan Owczarek
przeprowadził w tym zakresie prezentację multimedialną oraz przekazał

informację na temat stanu środowiska na terenie Województwa Łódzkiego.'

Przewodniczący Rady' Powiatu poprosił o przedstawienie opinii Komisji
Bezpieczeństwa, Ochrony'Środowiska i Gospodarki na temat przedstawionego
sprawozdania.
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Pan Jerzy Kabat - Przewodniczący Komisji .Bezpieczeństwa,·· Ochrony
Środowiska i Gospodarki powiedział, iż sprawozdanie uzyskało pozytywną

opinię Komiśji.. Pan Kabat przedstawiłswoję uwagi, co do nieaktualności,'

niektórych· danych statystycznych' oraz braku dokładnych danych odnośnie·

gospodarki ściekowej i gospodarki odpadami.

Pani Aleksandra Kubicka zapytała o ocenę wody w samym Rzgowie. Wyraziła

swoje'obawy, codo zanieczyszc~eniawód na, terenie Powiatu. Odniosła .się

do złego stanuśrodowiska~· Powiedziała,: że należałoby się zastanowić

nad polepszeniem tej sytuacji.

Udzielono odpowiedzi, iż woda 'pitna .ną {ep~lli,ę .:po'.Viatu jest dobrej jakości,

zajmuje się tym Państwowa Inspekcja Sanitarna. Wojewódzki Inspektorat
Ochr91)Y' Ś:rQdo~i~ką, s~i~r9ził. jeąy~e:zły:§tan wód powierzchWowych.

l'J"iezgłosZ()uo więcej uwaglpokt-@cięfdyskiisjiprzysW>ioJ1o ·d~głósówania
w..sprawie przyjęcia .uchwałY.~···W\Vyniku ~głosowąnia 'uchwała została podjęta

przy ilości głosów: ,;za" ~ 18,,,przeciw"~ '0, "wsttzymuj'ęsię" ~l. ',. . . ,

Podjęta uchwała stanowi ~ałącz~ik nr 5 do p~otokołu.

. ,

Pkt '8. porządku obrad·-
finansowy Państwowego

Niepełnosprawnrch dla
w roku 2008.

Podjęcii!· .·uchjvaly zmienil!iacej·· plan'
Funduszu· Rehabilitacji Osób

Powiatu Ł6dzkiego 'Wschodnit1go

PanL Urszula:Łużniak - Kierownik Powiatowego 'Centrum, Pomocy Rodzinie
przedstawiła projekt uchwały zmieniającej plan finansowy PaństvvQwego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego

Wschodniego w roku 200:8. Proponuje się przesunięcie w· części dotyczącej

rehabilitacji zawodowej,gdyz Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy ŁÓdź 
Wsch9dzłożył wniosek Q'przesunięcie,· środków .w kwoci~ .. 15.68.6,00.. zł
przeznaczonych na refundację wynagrodzeń oraz ,składek: na ubezpieczenia
społeczne pracodawcy zatrudniającemu osoby niepełnosprawne na inną formę

wsparcia, mianowicie zwrot ,kosztówwyposażenja stanowiska pracy, os()by
niepełnosprawnej.· Kolejna zmiana,dotyczy.·przesunięcia środków fmansowych
w rehabilitacji społecznej z' zadania dofmansowaniauczestnictwa osób
niepełnosprawnych w turnusach rehabilitacyjnych w kwocie 409,00 zł

na zadanie dofinansowania, zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty
ortopedyczne i środki pomocnicze." '.v, . ..,,' ...
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Przewodniczący Rady poprosił o opID1e Komisji Polityki Społecznej

oraz KomisjiBudżetu i Finansów.

Przewodniczący' Komisji Polityki Społecznej-Pan Jarosław Suwalski
oraz Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów,""" Pani Agnieszka Biała

poinformowali, iż komisje jednogłośnie .pozytywnie zaopiniowały

przedmiotowy projekt uchwały.

Radni nie zgłosili uwag. Przewodniczący .Rady ,zarządził głosowanie, w wyniku
którego uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów: "za"~ 19,
"przeciw" - O, "wstrzymuję się" - o.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Pkt 9. porządku obrad .. Podiecie .uchwały .w sorawie udzielenia·
pomocy r;eczowej Gminie Andrespol w postaci materiałów

budowlanych pochodzących 'z roZblórkiorzv· realizacji. inwestycji
"Przebudowa i modernizacja drogi powiatowej nr 2912E(24156)
w gminie Andrespol". '

Projekt tej i kolejnej uchwały łącznie przedstawił Pan 'Dariusz Lukowiak' 
Naczelnik Wydziału RGRiOŚ .. ychwały. są takiej ,samej treści. Przypomniał,
iż, w ubiegły~' ,toku . RadaPow~atll' .wyraziła . zgodę" tia przekazanie
w/w materiałów na rzecz gtJlin:Andresp(}l,j Brójce.W projekcie uchwały

żostałaokteślona ilość materiałów i Ich wartość.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o przedstawieni OpID11 Komisji
Bezpieczeństwa, Ochrony środowiska i· Gospodarki oraz Komisji Budżetu

i Finansów.

Pan Jerzy Kabat -, Przewodniczący .Komisji·Bezpieczeństwa, ,Ochrony
Środowiska i Gospodarki oraz Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów,
Pani'Agnieszka Biała poinformowali, iż komisje jednogłośnie pozytywnie
zaopmiowały pizedIiliotowe projekty uchwał. .

Radni nie zgłosili uwag.: Przewodniczący,Radyzarządził głosowanie, w.wyniku
którego uchwała została podjęta jednogłośnie'przy ilości głosów: "za"- 19,
"przeciw" --- O, "wstrzyinuJęsię"'-:O~

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.'
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Pkt 10. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia
pom{)cvrzeczowej Gminie Brojce':w postaci materiałów budowlanych
pochodzacvch' .z rozbiórki przvrelllizf!cji ,inwestycji ..Przebudowa
i modernizacja drogi powiatowej nr 2912E '(24156) w gmlnie
Andrespol".

Projekt uchwały zostałprzedstąwiony,wpoprzednimp~cie.

Nie zgłoszono uwag. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w wyniku
którego u~hwała została pądjęta je.4nogłośnie.,przy i1()ści, głosów: "za'" - 19,
"przeciw" 7""" 0,"wstrzy,nujęsię" - O.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Pkt 11. porządku obrad - Podjecie 'uchwaiV 'w sprawie wyrażenia

zgody na udzieleniepom{}cy,~&e~zolyel<·r;minieBrójce"w" 2008" roku
na realizacjęzadań publicznych. '

, " ,,' ',," ;', ;',

Pan Dariusz Łukowiak - Naczelnik Wydziału RGRiOS powiedział~ iZ projekt
uchwały przygotowany zostął,-w .związku , ze ~mia~ami organizącyjl?-Yllli

po likwidacji stano\V.iska ,ds. dróg,- mieszczącego się, w Wiśnio;wej Górze,
w wyniku ,przejęcia Zarządu l).ad drogami powiatowymi przez Gminę-Brójce.

Ma nastąpić -przekazanie zbędnych materiąłów i sprzętu, które .~()głyby
być',wyko,rzystane przez. gminę . Brójęe- do ."ieżącego utrzymania -dróg.

• . - .• .., , • '. " _.. I' - - , .

Są to, środki ~ansportu, sprzęt oraz śroqki"t~ał~. '. Dokonano wyceny,i,ustalono.
w-,artoŚć. tych rzeczy na kwotę.9.3~9,99. zł~

Przewodniczący Rady 'Powiatu poprosił o opinie Komisji Bezpieczeństwa,

OchronyŚro,clowiska,i G9spodar,ki oraz KomisjiBudżetu i Finansqw. ,

Pan Jerzy Kabat - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony
Środowiska i Gospodarki oraz Przewodniczą9aKomisjiBu~etuJ Finansów
PaniA@ieszka ,.Biała poinformowali, iż komisje jedll.0głośnie, pozytywnie
zaopiniowałyprojekt powyższej;uchwa:ły. ',

Przewodniczący zapytał czy sąuwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Głos zabrał P~ ,Waldemar, Chałat. W .'związktl .?, przeznaczeniem pomocy
rzeczowej oraz kolejną uchwałą dotyczącą udzielenia pomocy finansowej
dla Gm. Brójce w wysokości 100.000,00 zł zapytał, czy Powiat zabezpiecza się

przed wycofaniem się gminy z, umowy. Pall, Ohałat .zapytał~czy można

to doprecyzowaćw umowie.
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Pan Starosta, -powiedział, że ,gmina --,Brójce posiada; __ własne gospodars~o

pomQcriicze, przy_pomocy któregobędzię WYkoriywałązadania,wzwi.ąiku.

zpowierzememjej zarządu.nadclrogfunipowiatowymi w gminach Atldrespól
i 'Nowosolna.Wójtpoprosil o pomoc .fmansoWą z przeznaczeniem· na',·zgkup
samochodu do zimowego utrzymania dróg.. Zaproponowano'równiez
przekazanie zbędnego sprzętu i materiałów. Pan Starosta wyraził nadzieję,

że nie dojdzie do rozwiązania umowy. Gdyby to jednak nastąpiło z winy Gminy
Brójce, to środki można by odzyskaćpoprzez zmniejszenie dotacji dla gminy.

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w wyniku k.tóregouchwała została

podjęta jednogłośnie przy ilości głosów: "za" - 19; "przeciw" "'- O, "wstrzymuję
się" - O.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Pkt 12. 'po.rządkuobrad.--'Podjęcieuchwalv .wsprawie'. przyjęcia

pomocy rzeczowej od Gminy Koluszki · ,na realizacje :-zadania
publicznego.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Barbara. Ignatowska '-- Skarbnik Powiatu.
Został on przygotowanyrta podstawie Uchwały Rady Miejskiej w Koluszkach
z dnia 26 maja 2008 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu
Łódzkiego ·Wschodniego. Pomoc rzeczowa polega na wykonaniu inwestycji
pn.:" "Opracowanie dokumentacji technicznej oraz budowa chodnika przy drodze
powiatowej Nr 2911E - ul. -Dzieci Polskich 'w Gałkowie Dużym na odcinku
od skrzyżowania z ul. Główną do cmentarza;', na łączną wartość 60.000' zł

finansowaną z budżetu gminy Koluszki. Całość inwestycji to 120.000 zł.

Przewodniczący Rady Powiatu 'poprosił o opinie 'Komisji Bezpieczeństwa,

Ochrony Środowiska i Gospodarki oraz Komisji Budżetu i Finansów.

Pan Jerzy Kabat ~, Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony
Środowiska i Gospodarki' oraz Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji
Budżetu i Finansów poinformowali, iż' komisje jednogłośnie pozytywnie
zaopiniowały projekt powyższej uchwały.

Nie zgłoszono uwag. Przewod;niczący Rady zarządził głosowanie, w wyniku
którego uchwała została podjęta jednogłośnie ;przy ilości głosów:; "za" -.; 19,
"przeciw" - O, "wstrzymuję się" -o.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
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Pktl3.· porządku obrad ~ Podjecie 'uchwaiv wsprawie udzielenia
pomoey tintinsowejGminieBrójce.

Pani Skarbnik powiedziała,. iż projekt uchwały .mówi. o .udzieleniu. pomocy
finansowej" dla Gminy Brójce W. wysokości 100.000 zł Z' przeznaczeniem
na' zakup samochodu s'łużącego do zimowego' utrzymania dróg. Wójt'Gminy
Brójce wystąpił o takie wsparcie w związku zpriejęciem zarządu nad drogami
powiatowymi w.gminach An4resp~liNowosolna.

PrzewodnIczący Rady Powhitu poprosił o opinie Komisji 'Bezpieczeństwa,

Ochrony Środowiska i Gospodarki orazI<omisji BudZetu i Finansów.

Pan Jerzy Kabat - Przewodniczący~·,koniisjiBezpieczeństwa, "Ochrony
Środowiska i Gospodarki oraz Pani Agl1ieszka Biała - Przewodnicząca Komisji
Budżetu i Finarisów poinformowali".iz komisje jednogłośnie' pozytywnie
zaopiniowały:projektpowYZszej.uchwały. ' ,

Pan Starosta powiedział, że uchwałątą fmalizowane jestporozumieniez"gminą
Brójce. ,Poinformował, iż zdecydowano o pozostawieniu adril.inistracji
w Starostwie, tak aby. ułatwić załatwianie spraw. mieszkańcom tych dwóch
gmin. Na'ten cel z dotacji dla gminy zdjęta zostanie kwota ok. 20 tys. 'zł rocznie.

Nie zgłoszono uwag. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie,w::wyniku

którego uchwała została podjęta jednogłośnie'przy ilości głosów~ "za" - 19,
"przeciw" - O, "wstrzymuję się"~: 0..

Podjęta uchwała stanowizałącznik nr lldo protokołu.

Pkt 14~porządku'obrad~'~odjecieuchwały.W sprawie przvięcia

plJm'oCJ!finansowei od GminV Andrespol na realizację zadania
publicznego.

Pani Skarbnik powiedziała, że ·projekt uchwały przygotowany zpstał

na podstawie Uchwały Rad.y Gminy Andrespol z' dnia' 27 maja '2008 ". ;r~
w sprawie udzielenia pomocy :finansowej Powiatowi Łódzkiemu Wschodmemu
narealiza:cję "zada:nia pn."Przebudowa drogi .. powiatowej:Nr 2921E 7"

ul. Głównej w Jan6wcewgminie Andrespol w Powiecie ŁódzkimWschodnim ~

etap IT". Udzielona pomóc fmansowa wynosi 150.000,00 zł. Zadanie wcześniej

zostało ",prowadzone, do budż,etu Powiatu, ,:kt~ryprzeznacza na inwestycję

środkiw wysokości 100.000,00 zł.. '. , . " "..
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Przewodniczący "RadyPowia:tupoprgsił:,o opinie, Komisji ··Bezpieczeństwa,
OchronySrocl()wiskai Gospodarki oraz 1<pmisji Budżetu i Finansów.

Pan JęrzyKabat - Przewodniczący Komisji Bezpie,czeństwa, Ochrony,
Śrądowiska i.Gospodarki oraz Pa~ Agnieszka Biała ~,Przewodnicżąca'Komisji
Budżetu i Finansów poinformowali,,' iż k()misJe,' jednogłośnie pozytywnie
zaopiniowałyprojektpowyżs;z.ej,uchwały. ','

, .;.' . .

Nie zgłoszono uwag, więc Przewodniczący Rady rozpoczął głosowame,.
w wyniku którego uchwała została podjętajednogłośnie przy ilości głosów:

" ' 19" ..,,' 'O . ' , , '• '..' " O' ' " ,"za - ,,,przecIW - , "Ws~uJę SIę - ..

Podjęta, uchwała stanowi ~ałącznik nr 12, do protokołu. '

Pkt 15. porządku obrad ~Podjęcie uchwały w, sorawie ;mian
w budŻecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2008.

Pani Skarbnik :przedstawiła projekt uchwały"w sprawie zmian w budżecie

Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2008. Dokonuje: się zmian planu
wydatków poprzez.zwiększeniajzmniejszenia łącztńe o: kwotę 2.49.129,00' zł.
Zmiany są, związane 'z koniecznością 'zawarcia porozumienia z powiatem
Brzezińskimw sprawie uczestnictwa w Warsztatach Terapii Zajęciowej a także

koniecznością wyodrębnienia dotacji celowej dla Gminy Brójcew dziale 600,
rozdziale 60014, w związku z przekazaniem realizacji zadań związanych

z powierzeniem zarządu nad drogami powiatowymi w Gm. Andrespol
i Nowosolna. W projekcie uchwały ujęta została także pomoc finansowa
z Powiatu dla Gm. Brójcew wysokoś~i ląO.gOO,oo zł .z przeznac~eniem

na zakup samochodu do zimowego utrzymania dróg. Zaproponowano także

zmjanyw planie" fmansowym Powiatowego Funduszu, Ochrony, Środowiska
i. GQspodarldWQdnej, związalle.zpotrzebą zwięks~~niaplal1u ",ydatków
na 'aktualizację planu go'spodarkiodpadami i programu: ochrony ,'środowiska

o kwotę 9.650,00 zł, tj. do kwoty 39.650,00 zł.

~ewodrii~zący Rady poprosił o' przedstawienie' opinii Kolnisji Budźetu
i Finansów.-

Przewodnicząca" Komisji Budżetu i Fmansów - Pani Agnieszka Biała

poiriformowała,'iż opinia Komisji jestjednogłośniepozytywna~

Pan Prżewodniczącyrozpoczął głosowanie, w wyniku którego uchwała ~ostała

podjęta przy ilości głosów: "za" - 18, "przeciw" ~:O, "wstrzymuję'się" -l. '

Podjęta uchwała stanowi załączniknr 13 do protokołu.
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Pkt 16. porządku obrad - Podjecie uchwały w sprawie zmian: budżetu
Powiatu Łódz/fiego Wschodniego na rok 2008.

Projekt uchwały 'przedstawiła Pani Skarbnik. Powiedziała,' iż, proponuje 'się,
dokonanie zwiększenia planudoc'hodów 'budzetti Powiatu ogółem o kWotę
334~585 zł, w ramac4 zadań własnych. Konieczne jest urealnienie planu
d9Ch()d.ów w 'żwiązku, ,:z; ,otrzymaniem' przez Powiat" środków finansowych
vi wysokości 152.730,00 zł z tYtułu odsZkodowań za nieruchómośći' gruntowe
zajęte pod budowę autostrady A-l. Ponadto, w związku ze złozonymi

wnioskami, dokonuje się.~ięks~eniaplanu dochodów:. ILOw Kolus~ach

(250,00 zł), ZSP Nr 1 w Koluszkach (1~56Ó;OOzł),Śwlet1icęDwórcową (45; zł),
DPSw Lisowicach.,(30~000zł), Wydział.RGRiOŚ.... (150.000,OO zł w r~mac~
przyznanej:pomoęY~"fmal1sowej .,zGm. ,Andrespol). Proponuje się. równiez
wprowadzenie, '·dwóch,nowych.,. 'zadaii:,'iIrwestycyjnych, ',do.tyczącyqh' ,iąkupu
samochodów słuZbowych dla Powiatowego Urzędu Pracy Łódź - Wschód
nakWotę'50~OOO zł oraz dl~ Starostwa'Pdwiatowego,w Łodzi na kwotę 44.000 zł

~ jest to udział własny Powiatu,gdyz'samochód zakupiony zostanie· w ramach
wyposazenia 'Iriiejsca'pracy' (kierowcy .;...zaopatrzeniowca) dla ':osoby
niepełnosprawnej' przy refundacji' z' PFRON. Ponadto w "proponowanym
projekcie uchwały, uwzględniony został wniosek Dyrektora PODGiK
o ·'dokonanie zlńian w' planiefmansowymgospodarstwa pomocniczego,
mianowicie zwiększenia planu przychodów Ośrodka o 41.160,00. zł

i zwiększenie o tę kwot~ planu wydatków.

Przewodniczący· Rady poprosił '0 przedstawienie· opinii' Komisji Budżetu

i Finansów.

Przewodnicząca, ,:'KorilisjiBudzetu ,l 'fmansów: -- Pani Agnieszka" Biała

poinformowała, iź opilliaKómisjijestjednogłośniepozytywna.

Pani Skarbnik na prośbę Pana Waldemara Chałata przybliżyła temat wpływów
z usług dotyczący DPS w Lisowicach oraz'!opłalzadóstęp'do Internefu.

Pan···Konrad.·:KQbus.pQrosiłQprZę~t~rvvienie. bliższych· infdrnl,acji, dotyczących
zakupu samos~odu;~~~ow~godl~; ~t~!.()s~'.l.

Pan Starosta szczegółowo powiedział o moz!iwości ,zakupu: samochodu
w·" ramach. dofmansowania z'PFRON:nawyposa~enie.' miejsca .pracy dla..- osoby
niepełnosprawnej.'Wartość s~mochoduwyni()słalJy,ok....80: tys. ,zł. Sal110chód
marki ,Opel zQstanie sprzedany. ,;Warto •.skąrzy~tać ,z ;ll1ozliw:ości wywiany
samochodu na nowy, w związku z czym Pan Starosta poprosił o Podjęcle' tej
uchwały.
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Pall:J~r~y ,Kabat zapytał o dokładne :warunki refundacji.

Pani Skarbnik powiedziała, ze wniosek .StarostWa' zostame', rozpatrzony
pr~,e~PFRON. Po pozytywnej. decyzji nastąpi,zakup .samochodu ze środków

Powiatu a pózni~j nastąpi refundacja tychśro4ków.
. , ".'

Pan 'rrzewodniczący.rozpocząłgło$owanie,wwyińku którego ~chwała ząstała
podjęta jednogłąśnie przy ilościgłosów: "za'~ -.: 19, "przeciw" - O, ,~wstrzymuję
się" -O." . " .'

Podjętauchwąłastanowi załącznik nr 14 do protokołu.
. ,"",. - "" ..".' • .

, ,

Pkt 17..porządku obrad ~ Podjęcie uchw~ły W sorawie zmian
w budŻecie, Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2008. "

Projekt uchwały .przedstawiony został przez ..'Panią S){arbnik. Jest.pn,··zw~ązany
z wnioskiem gminy, Rzgów, dotyczącym przesWlięcja" środków, wkwpcie
100.000 zł z bieżącego ,utrzymania dr6gpowia;towych, na zadanie inwestycyjn~

pn. "Modernizacja drogi powiatowej Nr 1521~ - na odcinku ok. 900 m".
. . .'.

Przewodnic.zący ,Rady poprosił" o przedstawienie opinii. Komisji Budżetu

i Finansów.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała

poinformowała,. iż Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowałą,..:.;,projekt

powyższej uchwały. " ,:~~~~ ','

Nie .,zgłoszono ,'uwag, więc, Pan, Przewodnicz;ący rozpoczął głosowanie,

w wyniku którego uchwała zostałajednogłośniepodjętaprzyilości głosów: "za"
19 . " O . · '" O- ,,,przecIw - '"wstrzymUjęSIę - •

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr15 do protokołu. ;

Pkt 18~ porządku, ,obrad'- Podjęcie uchwały w sorawie wzoru
legitymacji Radnego Radv Powiatu Łódzkiego'Wschodniego.

Przewodriiczący Rady ~ przedstawił projekt··uchwały w sprawie przyjęcia 'wzoru
legitymacji:' Radnego. Powiedział, ,ze" aby Radni mogli ' realizować' swoje
przywileje, powinni;'posiadać legitymacje.; Zaproponował w związku z ·tym
przyjęcie Wzoru legitymacji ~ przedstawionego w 'żałączniku do projektu
uchwały.' ,
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Pan Przewodniczącypoprosił o opinię Komisji Statutowo - Regulaminowej.

Pan Włodzimierz ~ Bereziński

Regulaminowej poinformował,

zaopiniowała projekt uchwały.

- .Przewodniczący Komisji
iż komisja. jednogłośnie

Statutowo
pozytywnie

W wyniku przeprowadzonego głosowania: uchwała została podjętajednogłośnie

przy ilości głosów" za" -19, "przeciw" ~o, "wstrzymuję się" -.,. o.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu ..

Pkt 19. porządku obrad-Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Nie;złożono interpelacji i zapytań.

Pkt 20. porządku 'obrad - Wolne wnioski i sprawy róŻne.

W,·tamach. spraw': różnych -i.wolnych.wniosków··Pan' 'Klemens Derach
zaproponował podjęcie przez Radę stanowiska w sprawieprzeniesienia:Agencji
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w bardziej centralny punkt Powiatu,
aby. ułatwić·rolnikom z· całego terenu powiatu załatwiartie··spraw.

Pan Konrad Kobus powiedział, ze również' zastanawiał się nad możliwością

utworzenia placówki tej instytucji w innej części Powiatu.

Pan Starosta powiedział, że temat był poruszany wcześniej i nie znaleziono
rozwiązania tej kwestii.

Pan Jerzy Kabat zaproponował, rozwiązanie w fonnie oddelegowania
do urzędów gininpracownika do przyjmowania wniosków w określonym czasie..

Radny Rady Miejskiej, w Rzgowie powiedział, że rolnicy często muszą

dojeżdżać do agencji, gdyż załatwiają tam wiele spraw. Nie wszyscy rolnicy
mają własny samochód, natomiast nie ma dobrego połączenia komunikacyjnego
do Koluszek..

Radny Konrad Kobus powiedział, że Powiat mógłby pomóc przez
dofmansowanie dodatkowego etatu w agencji, co usprawniłoby pracę.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie zwrócił się z prośbą o stworzenie
linii komunikacyjnej do Koluszek poprzez gminy Tuszyn, Rzgów, Brójce,
Andrespol. Powiedział, iż jest to częstym przedmiotem wniosków mieszkańców.
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Wicestarosta Łódzki Wschodni - Pan Marek Jarzębski powiedział, iż możliwość

utworzenia wspólnego połączenia komunikacyjnego była już analizowana.
Odbyło się spotkanie w tym temacie. Przedstawione zostały podstawowe
problemy oraz koszt uruchomienia takiego połączenia. Powiat niestety nie jest
w stanie ponieść kosztów funkcjonowania linii, poza tym nie ma do tego
podstaw prawnych. Możliwość działania posiada natomiast· Związek Gmin~

Pan Wicestarosta wyraził przy tym swoją opinię, iż stworzenie filii agencji
w innej części Powiatu to dobre rozwiązanie.

Pani Aleksandra Kubicka powiedziała, że można by spróbować umożliwić

rolnikom załatwianie spraw w bliżeJ położoneJA~encj i Pabianickiej.

Przewodniczący Rady Powiatu podsumował, że, problem powinien zostać

rozwiązany. Można przy tym wziąć pod uwagę propozycje przedstawione przez
Radnych. Zaproponował zorganizowanie spotkania w tej sprawie.

Pkt 21. porządku obrad .- Zamkniecie obrad XXV Sesji Radv
Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Pan Przewodniczący· podziękował za możliwość odbycia ·Sesji Rady Powiatu
na terenie Urzędu Miejskiego w Rzgowie. Podziękował wszystkim
za uczestnictwo w .obradach i zamknął XXV Sesję Rady Powiatu Łódzkiego

Wschodniego.

Na tym protokółzakończono.

Protokołowała:D. Piekarek

PrzewodmczącyRadyPowiatu

Łódzkieg. .,ĄWSC.hOd.niego

. Rysza d\Surowiec
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